
INTERPELLATION
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande

I början av februari hade Vänsterpartiet ett möte med representanter från
Kommunal i Härryda kommun. På detta möte fick vi information om den
psykiska ohälsan som ökar- och hur arbetsmiljön kan se ut bland anställda i
den kommunala verksamheten. När det gäller den psykiska ohälsan, så ökar
den även bland mannliga kommunalanställda. En stor orsak till detta är att
man är underbemannade – blir någon sjuk, så finns det ingen ersättare att
sätta in utan de andra anställda får utföra den sjukes uppgifter. Inom
hemtjänsten har man minut styrd tid för patienter och den tiden räcker inte
alltid till. Inom barnomsorgen förekommer det att
barngrupperna har blivit större – utan att fler har anställts på personalsidan.
Det förekommer delade turer trots att kommunal har ett avtal på att delade
turer inte ska förekomma. Personal med lönebidrag - förväntas ändå arbeta
100%.

Anställda i Härryda kommun ska inte arbeta under så stressade förhållande
som beskrivs i texten ovan och detta får vi politiker i Härryda kommun, ihop
med våra tjänstemän göra något åt. Så min fråga till kommunstyrelsens
ordförande är: - håller ni med?

Bengt Andersson Vänsterpartiet Härryda


